
ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ПОДРУЖНИЦЕ СРПСКОГ ХЕМИЈСКОГ ДРУШТВА У 2015. 

ГОДИНИ 

Чланови Подружнице су се у претходниј години састајали само два пута. Разлог за тако мало 

одржаних састанака је немогућност окупљања чланова Подружнице због распореда часова 

наставника и рада у више школа. 

Наставници су у претходној години трeбали да бирају новог председника Подружнице за наредни 

период. Међутим сви су се једногласно сложили да председник Подружнице остане и даље 

Слађана Ранковић. На састанцима које смо одржали углавном смо разговарали о ученицима, 

настави хемије у основним и средњим школама у Смедереву, али и могућој међусобној сарадњи 

ових школа. У Јануару 2016. године на последњем састанку, одржана је обука наставника  за 

коришћење еТwinig портала у настави. Наставници су се овом приликом упознали са 

могућностима које овај портал пружа ученицима, али и наставницима. 

                                                                                                         Председник Подружнице  

                                                                                                       Слађана Ранковић 


